

Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ)

တၢ်ကွဲးဖျၢ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤဖိလစံၣ်

Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) န့ၣ် တၢ်မၤစၢၤကျဲးသန့ၤလၢ အတယုတ်ဘျူးဒီး ပၣ်ယုတ်ဒီး တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤ အီၤလၢ Nebraska Medical Center (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ), Bellevue Medical Center (ဘဲ(လ)အဲဘၢနံၣ်တြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) ဒီး UNMC ကသံၣ်သရၣ်တဖၣ် လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်မၤအကါဒိၣ်လၢ ကနဲၣ် ဟီၣ်ခိၣ်လၢ ကဆိတလဲတၢ်အိၣ်မူခါဆူညါလၢ ကဒုးအိၣ်ထီၣ် ပုၤတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်ဒီးပုၤတဝၢ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၤလၢခါဆူညါ ဒီဖျိတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးလၢအကါဒိၣ်ကတၢ်တဖၣ်, တၢ်ယုတ်သ့ၣ်ညါလၢ အဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အသိ, ဒီးတၢ်ကွဲးဖျၢ်ပုၤဆါလၢအလီၤဆီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပဖိလစံၣ်န့ၣ် တၢ်ကွဲးဖျၢ်လၢကမၤလီၤတၢ် ကျိၣ်ကျဲးလၢတၢ်ထဲသိးတုၤသိးဒီးအ ပၣ်ယုတ်တၢ်ခဲလၢ လၢတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤဆူ ပုၤဆါလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဝံယိးယၢလၢကျိၣ်စ့ၣ်တဖၣ် လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲးဖျၢ်တၢ်လီၤတၢ်လၢ အဒီး သန့ၤထီၣ်အသးလၢ အကလုာ်, တၢ်စ့ၣ်တၢ်နီၣ်ခိၣ်သ့ၣ်, ဖဲးဘ့ၣ်လွဲၤ,မုၢ်ခွါ, ကလုာ်တၢ်ဟဲလီၤစၢၤ, တၢ်ဘျုးတၢ်ဘါ မ့တမ့ၢ် သးနံၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်လၢအပိာ်ထွဲထီၣ်အခံအံၤ မ့ၢ်တၢ်ကွဲးဖျၢ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤ လၢတၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ၣ် Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) တၢ်လီၤတဖၣ် လၢကမၤန့ၢ်ယုတ်ကသံၣ်သရၣ်ကရူၢ်တဖၣ်လၢအဂီၢ်လီၤထံသးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤ. Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) ဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ကျၢၢ်ဘၢလၢဂီၢ်ဂီၢ်အူဒီးတၢ်ကွဲးထွဲ အဂၤလၢအလိၣ်ဝဲလၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါအဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်ဟဲန့ၣ် လၢတနံၣ်စ့ၣ်စ့ၣ်စ့ၣ်စ့ၣ်ဖဲၣ်ဒဲးရဲၣ်တၢ်ဖျိတၢ်ယာ်အပတီၢ် လွဲၤ စးဒီးအိၣ်လၢတၢ်စုၤလီၤခိၣ်ခိၣ်တၢ်ဟဲပနီၣ်အပူၤန့ၣ် ကကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးထွဲကလီၤန့ၣ် အိၣ်ဝဲလၢပုၤဆါလၢအအိၣ် ဒီးတၢ်စုၤလီၤခိၣ်ခိၣ်လၢတၢ်ဟဲပနီၣ်အီၤဒီး ဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်ဟဲန့ၣ် ထဲသိး မ့တမ့ၢ် စ့ၣ်စ့ၣ် ဖဲၣ်ဒဲးရဲၣ်တၢ်ဖျိတၢ်ယာ်အပတီၢ်ခဲစးန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ် ကွဲးထွဲန့ၣ်အိၣ်ဝဲလၢပုၤဆါလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်အိၣ်လၢဖဲၣ်ဒဲးရဲၣ်တၢ်ဖျိတၢ်ယာ်အပတီၢ် ၂၀၀ မျးကယၤ ဒီး ၄၀၀ မျးကယၤအဘၢၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးထွဲလၢ တၢ်တတၢ်တနၢ်လၢအပၢၢ်ထီၣ်သတူၢ်ကလၢလၢတၢ်အၢၣ်လီၤတဖၣ် တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ၣ်ဒီး ကအိၣ်ဝဲလၢပုၤတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်လၢအိၣ်ဒီး ကသံၣ်ကသီတၢ်လၢာ် ဘျုးလၢာ်စ့ၣ်စ့ၣ်လၢအအါန့ၢ်ဒီးအညီန့ၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂီၢ်တၢ်ကျိၣ်အါထီၣ်လၢတၢ်ဖျိတၢ်ယာ်တၢ်နဲၣ်ကျဲးလၢကတီၢ်အံၤဒီးတၢ်မၤစၢၤလီၤအမျးကယၤ တဖၣ်အဂီၢ် တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ၣ်လၢ Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) အပုၤယဲၤသန့ၤအဖိခိၣ် (ကွၢ်အါထီၣ်တၢ်ဂီၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢလၢာ် အံၤတက့ၢ်).

တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢာ်စ့ၣ်စ့ၣ် တအါတလၢကွၢ် နီၣ်ဂံၢ်ကွဲးစရိလၢ တၢ်ဆုၤယုၤညီန့ၢ်အီၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ဒီးန့ၢ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢအိၣ်လၢ ပဖိလစံၣ်အဖိ လၢန့ၣ်, ပုၤတယုၤအါထီၣ်န့ၢ် ဂီၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၤတၢ်ကွဲးထွဲလၢအလိၣ်အဂၤ လၢအအါန့ၢ် စ့ၣ်လၢညီန့ၢ် ပဆၢကဒ့ၣ်စ့ၣ်ဆူပုၤဆါအအိၣ် လၢအမ့ၢ်နီၣ်တဂၤ မ့တမ့ၢ် ပဒိၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်ဘၣ်လီၤ.

တၢ်ကပတံထီၣ် ဒီးမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤဒဲးလဲၣ်. နကပတံထီၣ်အီၤဖဲတၢ်လီၤတတီၤတီၤ လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤ မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်ကျဲးလၢတၢ်ယုၤကွဲးစရိခိၣ်ဖျိ တၢ်မၤလၢ ပုၤဒီး တိၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဒီးလံာ်တီၤမိလၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤအီၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကကွၢ်ထံဆိကမိၣ် ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤတုၤလၢ ၂၄၀ သီ စးထီၣ် မ့ၢ်န့ၢ်အိၣ်ထံးတသီလၢတၢ်ဆုၤကဒ့ၣ်စ့ၣ်ဆူန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ဆိကမိၣ်လၢ နကအိၣ်ဒီး တၢ်ဂီၢ်ကီၤဖးဒိၣ်လၢအပၢၢ်ထီၣ်သတူၢ်ကလၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ် ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၤတၢ်ကွဲးထွဲလီၤဆီန့ၣ်, ဝံသးစူၤ ဆဲးကျိး ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်လၢကျိၣ်စ့ၣ်အဂီၢ်ဖ (၄၀၂) ၅၅၉-၅၃၄၆ လၢကမၤစၢၤနတၢ်ပတံထီၣ်အဂီၢ် တက့ၢ်.

လၢတၢ်ဂီၢ်တၢ်ကျိၣ်အါထီၣ်အဂီၢ်. Nebraska Medicine (နံနံတြာ်စကၢ်ကသံၣ်ကသီ) ဖၢန့ၢ်လီၤအဝဲသ့ၣ်အကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤဖိလစံၣ်ဒီးတၢ်ပတံ ထီၣ် ကျိၣ်စ့ၣ်လၢအုၤထၢၣ်နဲးအလီၤဖဲ www.nebraskamed.com န့ၣ်လီၤ. ယုၤထၢ ပုၤဆါ/ပုၤဟဲပးအိၣ်သကိးတၢ် (Patients/Visitors) ဒီး လဲၤဆူ “ကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤ” (“Financial Assistance”) လၢကယု ထံၣ်န့ၢ် တၢ်ဂီၢ်တၢ်ကျိၣ်အဂီၢ်တက့ၢ်.

ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤဖိလစံၣ်, တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤ ဒီးတၢ်ကွဲးဖျၢ်လၢ တၢ်ကတီၢ်ကျိၣ်ပတီၢ်မ့ၢ်န့ၣ်အိၣ်ဝဲလၢကျိၣ်အါကလုာ် ပၣ်ယုတ်ဒီးအဲကလံး, စပုၣ်, ကညီ, ပယီၤ, ဘံၣ်ယဲးန့ၣ်, ဆိၣ်မၤလံ, မဲဒရံ, နံၣ်ပီ(လ) ဒီး Nuer (စူၣ်ဒဲး) ဒီးကရူၢ်နံၣ်ကျိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

အါန့ၢ်အန့ၣ်, ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်လၢကျိၣ်စ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဝဲလၢကမၤစၢၤန့ၣ် လၢတၢ်သံကွၢ်တဖၣ် လၢမ့ၢ်တန့ၢ်တုၤမ့ၢ်ယံၢ်နမ စးထီၣ် ဂီၤခိ ၇:၀၀ တုၤ ပါခိ ၄:၃၀ န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကဆဲးကျိး ကျိၣ်စ့ၣ်ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်အဂီၢ်, ဝံသးစူၤကိးလိတ်စိဆူ (၄၀၂) ၅၅၉-၅၃၄၆ တက့ၢ်.

နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးတိၣ်ထီၣ်တၢ်ယုၤထီၣ်တၢ်ဂီၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢတၢ်ကွဲးလံာ်ပရၢန့ၣ်, ဝံသးစူၤတိၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ-

Nebraska Medicine
Attn: Patient Access –Financial Counseling
97530 Nebraska Medical Center
Omaha, NE 68198-7530